

28 October 2025

28 أكتوبر 2025

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange**

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،،،
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: NMDC Energy PJSC Appoints Q Market Maker as Liquidity Provider.

**الموضوع: تعيين شركة كيو لصناعة السوق كمزود سيولة
لبن إم دي سي إنيرجي ش.م.ع.**

In line with the principles of disclosure and transparency, NMDC Energy PJSC is pleased to announce the appointment of Q Market Maker (QMM), a licensed market maker, as the Liquidity Provider for the Company.

إنطلاقاً من مبدأ الإفصاح والشفافية تود شركة إن إم دي سي إنيرجي ش.م.ع. أن تُحيط سيادتكم علماً بتعيين شركة كيو لصناعة السوق (QMM) ، المؤسسة المالية الحاصلة على ترخيص صانع السوق، كمزود سيولة لأسهم الشركة .

Under the terms of the agreement signed between the two parties and effective from 29 October 2025 QMM is committed to boosting liquidity for the shares of NMDC Energy on the ADX, by offering bid-ask quotes in line with the guidelines set by ADX and the UAE Securities and Commodities Authority("SCA").

وبموجب أحكام الإتفاقية المبرمة بين الطرفين، والتي يسري العمل بها إعتباراً من 29 أكتوبر 2025، ستلتزم شركة كيو لصناعة السوق بدعم وتعزيز السيولة لأسهم شركة إن إم دي سي إنيرجي في سوق أبوظبي للأوراق المالية وستقوم بتوفير السيولة لأسهم الشركة من خلال تقديم عروض شراء وبيع وفقاً للأنظمة والقواعد المعمول بها في سوق أبوظبي للأوراق المالية وهيئة الأوراق المالية والسلع ("الهيئة").

The appointment of QMM as a Liquidity Provider aims to enhance the liquidity and support ADX investors' confidence in the publicly traded shares of NMDC Energy.

ويهدف تعيين شركة كيو لصناعة السوق كمزود سيولة إلى تعزيز السيولة في أسهم الشركة ، وزيادة ثقة المستثمرين في أسهم الشركة المتداولة في السوق .

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



المهندس/ أحمد سالم الظاهري / Eng. Ahmed Salem Al Dhaheri
الرئيس التنفيذي/ Chief Executive Officer